
  

                                                                                    
 

     UDAL EUSKALTEGIKO 

     FUNDAZIOAREN AKTA 
 

       2020ko uztailaren 7an 

 PRESIDENTEA  

 

- Neskutz Rodriguez Ormazabal 
andrea  

 
BATZARKIDEAK 

 

- Mariam Bilbatua Perez andrea. 
- Garazi Errasti Silloniz Andrea. 
- Julian Rios Santiago jauna. 
- Ainhoa Ortueta Etxebarria 
Andrea. 
- Malen Urkullu Arieta-   
Araunabeña Andrea. 
- Mikel Ortega Marañon. 
- Jesica Ruiz Perez Andrea 
     
ETORRI EZ DIRENAK 

 
- Ima Garrastatxu Urbaneja 
Andrea. 
 
- Iñaki Unibaso Rolloso jauna 
(HABEren ordezkaria). 
 

UDAL IDAZKARIA 

 

- Teresa Oleaga Larrinaga Andrea 
 

 UDAL EUSKALTEGIKO 

ZUZENDARIA 

 
- Maite Euba Areitioaurtena 
andrea  
 
UDAL EUSKALTEGIKO 

ADMINISTRARIA  

 
- Jesus Sarriugarte Iraeta jauna. 

 

 

  Tokia: Udaletxeko   batzar-aretoa 

  Hasiera ordua: 16:00 
  Amaiera ordua: 16:45 
  Deialdia: Lehenengoa,   behar besteko 
batzarkide kopurua agertu  denean.    
 

 ACTA DE LA FUNDACION 
PUBLICA EUSKALTEGI MUNICIPAL 
        

        7 de julio de 2020 

 PRESIDENTA 

 
- Doña Neskutz Rodriguez 

Ormazabal 
 
VOCALES 

 
- Doña Mariam Bilbatua Perez. 
- Doña Garazi Errasti Silloniz. 
- Don Julian Rios Santiago. 
- Doña Ainhoa Ortueta 
Etxebarria. 
- Doña  Malen   Urkullu Arieta-   
Araunabeña. 
- Mikel Ortega Marañon. 
- Doña Jesica Ruiz Perez.  
    
NO HAN ASISTIDO 
 
- Doña Ima Garrastatxu 
Urbaneja    
 
- Don Iñaki Unibaso Rolloso 
(Representante de HABE). 
 
SECRETARIA MUNICIPAL 

 
- Doña Teresa Larrinaga Oleaga 
 
 DIRECTORA  DEL 

EUSKALTEGI MUNICIPAL 
 
- Doña Maite Euba 
Areitioaurtena. 
 
ADMINISTRATIVO DEL 

EUSKALTEGI MUNICIPAL  
 
- Don Jesus Sarriugarte Iraeta. 

 

  Lugar:  Sala Capitular del     

ayuntamiento.                                    

Inicio: 16:00 
Finalización: 16:45 
Convocatoria: Primera, al hallarse 
presentes los miembros de la  

Junta en numero suficiente. 



  

       

1.- ONARTU GABE DAUDEN AKTEN 

ONARPENA       

         (2020.02.18)    (2020.03.10). 
           

Batzarkideek aho batez onartu 
dute aipaturiko  akta. 

  
 
2.- AKORDIOEN BERRI EMATEA. 

       

      Durangoko Udal euskaltegiko 
administrariak, Jesus Sarriugarte 
Iraeta jaunak,  ekainean  sinatutako 
ebazpenen berri eman du: 
  
 2020ko ekaineko nomina. 
 2020ko ekaineko transferentziak. 

 
 

      Batzarkideek ontzat eman dute 
sinatutako ebazpenen inguruan 
eskainitako informazioa. 

 

3.- ASETASUN INKESTAK. 

 

- Ikasleak 

- Langileak 

 

     Udal Euskaltegiko zuzendariak, 
Maite Euba Areitioaurtena andreak, 
ikasleen eta erakundeko langileen 
asetasun inkestetan izandako 
emaitzen berri eman du. Zuzendariak 
gogoratu du, langileen kasuan, 
konfinamendu sasoian burututako 
telelana ere baloratu dela eta 
azpimarratu du emaitzak, ikasleei 
egindako inkestan zein langileei 
egindakoan, oso onak izan direla. 
Ondoren, Jesica Ruiz Perez 
batzarkideak hartu du hitza eta 
galdetu du ea ikasleei eginiko 
inkestan konfinamendu sasoian 
eskainitako zerbitzuari buruz galdetu 
den eta Euba andreak erantzun du 
ikasleen inkesta konfinamendua 
aurretik egin zela baina, orokorrean 
ikasleek transmitidutakoa  
esperientzia positiboa izan dela da.   

      

1.- APROBACION DE ACTAS 

PENDIENTES       
       (18.02.2020) (10.03.2020). 
 

 Los miembros de la junta 
aprueban por unanimidad el citado 
acta. 
  

- 2.- DACIÓN DE CUENTAS DE 

ACUERDOS.             
 
        El administrativo del 
Euskaltegi Municipal de Durango, 
don Jesus Sarriugarte Iraeta, ha 
dado cuenta de las resoluciones 
firmadas en el mes de junio:  
 
 Nomina de junio de  2020. 
 Transferencias de junio de 

2020. 
 

             Los miembros de la Junta se 
dan por enterados de la 
información ofrecida acerca de las 
resoluciones firmadas. 
   

3.- ENCUESTAS DE SATISFACCIÓN. 

 

- Alumnado 
- Emplead@s 

 

         La directora del Euskaltegi 
Municipal, Maite Euba 
Areitioaurtena ha informado 
acerca de los resultados habidos 
en las encuestas de satisfacción 
realizadas tanto al alumnado como 
a los emplead@s del organismo. 
La directora ha recordado que, en 
el caso de l@s emplead@s, se ha 
valorado también la modalidad de 
teletrabajo desarrollada durante el 
confinamiento y ha subrayado que 
los resultados, tanto de la 
encuesta realizada al alumnado 
como la dirigida a l@s empled@s, 
han sido muy positivos. A 
continuación, ha tomado la 
palabra la miembro de la Junta 
Jesica Ruiz Perez y ha preguntado 



  

      
     Batzarkideek ontzat eman dute 
asetasun inkestei buruz eskainitako 
informazioa. 
           

 

4.- ALDAKETAK PREZIO 

PUBLIKOETAN. 

      

    Erakunde autonomoko 
presidenteak, Neskutz Rodriguez 
Ormazabal andreak adierazi du 
indarrean dauden prezio publikoetan 
aldaketaren bat egiteko proposamena 
ekarri dela batzar honetara eta udal 
euskaltegiko administrariari, Jesus 
Sarriugarte Iraeta jaunari eman dio 
hitza. Administrariak adierazi du 
datorren ikasturterako aldaketa 
garrantzitsuak izango direla prezio 
publikoetan eta aurkezten den 
proposamena, azpimarratu du,  
aldaketa horien kudeaketa errazteko 
asmoarekin egin dela.  Sarriugarte 
jaunak adierazi du, proposatzen 
dena, hobariei dagokien bigarren 
puntuan azaltzen den bigarren 
baldintzari (“Higiezinen kapitala 
30.000 euro baino gutxiago badute”) 
”zinpeko deklarazioak ere balioko du” 
esaldia gehitzea dela. Jarraian, Udal 
idazkariak, Teresa Oleaga Larrinaga 
andreak hartu du hitza eta adierazi 
du uztaileko ohiko osoko bilkuran 
aztertuko diren gaien artean 
ordenantza fiskalak izango direla eta 
azpimarratu du, aurretik  
proposamena idatziz bidali beharko 
litzatekeela, dagokion batzorde 
informatiboan eztabaidatu daiten 
lehenengo eta aipaturiko osoko 
bilkuran ondoren. Erakundeko 
administrariak adierazi du, 
proposamena idatziz lehenbailehen 
bidaliko dela. 
       
 

5.- ESKAERAK ETA ITAUNAK. 

 

      

si en las encuesta realizada al 
alumnado se ha preguntado acerca 
del servicio ofrecido durante el 
confinamiento y la señora Euba ha 
respondido que dicha encuesta se 
realizó antes del comienzo del 
confinamiento pero en general, lo 
transmitido por el alumnado es 
que ha resultado una experiencia 
positiva. 

     L@s miembr@s de la Junta se 
dan por enterad@s de la 
información ofrecida acerca de las 
encuestas de satisfacción. 
 

 

 

4.- MODIFICACIONES EN LOS 

PRECIOS PÚBLICOS. 

    

     La presidenta del organismo 
autónomo, doña Neskutz 
Rodriguez Ormazabal, ha indicado 
que se ha presentado a esta junta 
una propuesta para realizar alguna 
modificación en los precios 
públicos en vigor y ha cedido la 
palabra al administrativo del 
euskaltegi, don Jesus Sarriugarte 
Iraeta. El administrativo ha 
indicado que de cara al próximo 
curso habrá importantes 
modificaciones en los precios 
públicos y ha subrayado que la 
propuesta que se presenta tiene 
como objetivo facilitar la gestión 
de dichas modificaciones. El señor 
Sarriugarte ha indicado que lo que 
se propone es añadir  a la segunda 
condición que se cita en el punto 
dos correspondiente a las 
bonificaciones (“Disponer de un 
capital mobiliario inferior a 30.000 
euros”) el texto “se podrá acreditar 

mediante declaración jurada”. A 
continuación, ha tomado la palabra 
la secretaria municipal, doña 
Teresa Oleaga Larrinaga, para 
indicar que entre los asuntos que 



  

Udal Euskaltegiko zuzendariak, Maite 
Euba Areitioaurtena andreak adierazi 
du, bizi dugun egoeraren ondorioz, 
aurten udako ikastaro presentzialak 
irailean izango direla eta amaitu  du 
esanez uztaileko lehen 
hamabostaldian 2020-21 
ikasturterako aurrematrikulazioa 
burutzen ari dela. 
 
. 
     Eta eztabaidatzeko beste punturik 
ez  dagoela,   bukaera   eman  zaio
bilerari arratsaldeko bostak laurden 
gutxi direnean.         

se tratarán en el pleno ordinario del 
mes de julio figuran las ordenanzas 
fiscales y que previamente habría 
que enviar la propuesta por escrito 
para que pueda ser tratada, 
primero en la comisión informativa 
correspondiente y posteriormente 
en el citado pleno ordinario. El 
administrativo del organismo ha 
expresado la voluntad de enviar 
por escrito a la mayor brevedad 
posible la propuesta  presentada. 
              

5.- RUEGOS Y PREGUNTAS. 

             

     La directora del Euskaltegia 
municipal, doña Maite Euba 
Areitioaurtena, ha informado que 
debido a situación actual, este año 
los cursos presenciales de verano 
se celebrarán en el mes de 
septiembre y ha finalizado 
diciendo  que durante la primera 
quincena del mes de julio se está 
procediendo a la prematriculación 
para el curso 2020-21. 
 

 

     Y no habiendo más asuntos que 
tratar  y  siendo las dieciseis horas
y cuarenta y cinco minutos, se da
por finalizada  la reunión. 

   
 


